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Enkel fråga till Hälso- och 
sjukvårdsnämndens ordförande Behcet 
Barsom
Det framkommer i en rapport från beredning för somatisk 
specialistvård och högspecialiserad vård att det inkommit många 
klagomål. Klagomål inom gynekologisk och obstetrisk vård sticker 
ut. Kvinnor mellan 20-49 år är missnöjda med vård, bemötande och 
ignorans. Under perioden 1/3 2022 - 1/3 2024 var det 109 
anmälningar till patientnämnden. Detta skulle rent statistiskt sett 
kunna vara ett klagomål i veckan under 2 års tid. Det går inte att 
utesluta att det finns ett stort mörkertal. 

Därför frågar jag ansvarig politiker:

- Hur hanteras dessa klagomål och hur arbetas det aktivt med 
att säkerställa nöjda patienter utifrån de inkomna 
klagomålen?

 
För Vänsterpartiet Region Örebro län

Malin von Wachenfeldt
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